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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 7 maart 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen GroenLinks Hoogeveen over 

internationale schakelklas
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 6 maart 2023 heeft de fractie van GroenLinks Hoogeveen schriftelijke 
vragen gesteld over de internationale schakelklas. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Speelt dit probleem in Hoogeveen ook en zo ja, hoe groot is 
problematiek van de wachtlijst op dit moment? En wat zijn in dat geval 
de verwachtingen hoe lang jongeren, die nu op de wachtlijst staan, 
moeten wachten voordat ze onderwijs krijgen? 

Er is op dit moment geen sprake van een wachtlijst.

2. In het geval er nu geen wachtlijsten zijn, wat is de prognose voor dit 
jaar?

Vanwege de gestagneerde doorstroom en instroom wordt er voor dit 
schooljaar geen probleem verwacht. Er is nog ruimte om leerlingen op 
te nemen. Op dit moment kunnen maximaal 25 leerlingen geplaatst 
worden. 

3. Is het College hierover in overleg met het ISK? Welke actie neemt het 
College, samen met de school, zodat iedere jongere onderwijs krijgt?

Er is regelmatig en goed contact met de ISK- coördinatoren. Er is 
sprake van een regelmatig terugkerend overleg. Alle jongeren in onze 
gemeente kunnen op dit moment terecht in een ISK-klas. 

4. Heeft het College contact met het COA over (het voorkomen van) de 
wachtlijsten en hoe deze het beste op te lossen zijn? Zo ja, op welke 
manier?

Er is regelmatig en goed overleg tussen gemeente, COA en onderwijs. 
Tijdens deze overleggen worden tal van onderwerpen, waaronder deze, 
besproken.  

5. Wie is /heeft er formeel verantwoordelijk/regie voor kwalitatieve/goede 
Onderwijsvoorziening ISK in onze regio, aangezien de ISK-onderwijs 
organiseert voor 5 gemeentes?

De scholen voor voortgezet onderwijs hebben de verantwoordelijkheid 
om nieuwkomersleerlingen goed en toegankelijk onderwijs te bieden, 
eerst via een internationale schakelklas (ISK) en daarna in het reguliere 
voortgezet onderwijs. In Hoogeveen zijn dat het Roelof van Echten 
college en RSG Wolfsbos. 
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6. Wordt er samengewerkt met andere regio’s, schoolbesturen en 
provincie om deze problematiek aan te pakken? En in hoeverre wordt er 
landelijk samengewerkt?
• Zo ja, kunt u een toelichting geven op deze samenwerking. Wat 

is/wordt er gedaan?

Er is direct contact met de coördinatoren van de ISK-klassen. We 
hebben de afspraak gemaakt dat wanneer er zorgen ontstaan of 
signalen zijn over een mogelijke wachtlijst zij dit direct delen.

Er is een regelmatig overleg tussen gemeente, COA en onderwijs 
waar ook signalen en zorgen besproken kunnen worden. 

Via het platform onderwijs voor vluchtelingen van de 
Veiligheidsregio Drenthe (VRD) is er contact en samenwerking 
tussen Drentse gemeenten. 

• Zo nee, GroenLinks Hoogeveen zou graag zien dat er meer 
regionale regie genomen wordt om dit probleem op te lossen. Is het 
college bereid om het voortouw te nemen in regionale 
samenwerking.

Zie antwoord bij vorige vraag.

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


